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Laten overheden het in de Benelux afweten?
“Ja, de Nederlandse overheid bezuinigt, 
maar niet op alle fronten. In vergelijking 
met Duitsland doet de Nederlandse over-
heid bijna niks aan energiebesparing of 
CO2-reductie. En soms worden subsidiere-
gelingen gemaakt, die twee jaar later in-
eens ophouden. Dat betekent dat iedereen 
voorzichtig is met daarin investeren, want 
je weet niet of wat er vandaag is, er over 
twee jaar nog is. Maar ja, we zijn natuurlijk 
een olielandje of een gaslandje. Wij hebben 
baat bij hoge energieprijzen.”

Veel Europese overheden moeten bezuinigen.
“Ja, een voorbeeld is Groot-Brittannië. Daar 
is de regio Londen weer helemaal hersteld 
van de crisis. Maar in regio’s als Birmingham 
en Cambridge is het veel moeilijker door de 
afhankelijkheid van de overheid. En daar 
vind je in Groot-Brittannië de meeste bezui-
nigingen. In Spanje zien we het ook. Maar 
daar is twee derde van wat we doen gerela-
teerd aan de olie- en gasindustrie, bijvoor-
beeld met klanten als Cepsa of Repsol. Ook 
in Spanje is onze exposure naar de overheid 
en de gebouwensector klein.”

Dus van die bezuinigingen verwacht u niet 
veel problemen?
“Nee. Door integratie van technologie en 
door een totaaloplossing te bieden onder-
scheiden we ons, veel andere bedrijven heb-
ben daarvoor niet de technologische com-
petenties in huis. Recentelijk hebben we 
een contract verworven voor het energie-
zuinig maken van achthonderd kantoren 
van Deutsche Post. Zo’n energiecontract 
voor Deutsche Post… wij zijn de enige in 
Duitsland die dat kunnen. En voor de tech-
nologische renovatie van de Twin Towers 
van de Deutsche Bank, met de toezegging 
dat wij in staat waren 75 procent energie 
te besparen, hadden wij geen concurren-
tie. Verder is zo’n 50 tot 55 procent van wat 
wij doen steeds terugkerende business: on-
derhoud, beheer, langetermijncontracten. 
Daarom hebben we niet zo snel last van on-
derbezetting, ons businessmodel garan-
deert continuïteit.”

Toch vonden beleggers en analisten de 
halfjaarcijfers teleurstellend. 
“Dan heb je het over de analisten, die den-
ken dat de bomen tot in de hemel groeien. 
Onze beleggers zeggen: dat is precies wat 
wij verwachten. Dat analisten nog hoge-
re verwachtingen hadden, kwam doordat 
ze in hun rekenmodellen zowel omzet als 
ebitamarge sterk lieten toenemen. Het be-
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